
Ref. Thomas Lauridsen 

Referat af bestyrelse møde afdeling 2, den 24/8-19 

 

Tilstede er: 

Stig og Dorthe Poulsen, Søren Boisen, Anni Hansen, Thomas Lauridsen og Jan Mortensen fra administrationen. 

 

1. Gennemgang af regnskab.  

Jan gennemgik regnskabet.  

Budgettet er godkendt. 

 

2. Hvad gør vi med haveredskaberne? 

Bestyrelsen stiller forslag om at vi bibeholder og fornyer haveredskaberne på afdelingsmøde. 

 

3. Hvordan vil vi gerne have haverne skal se ud? 

Punker blev diskuteret hække skal holdes fri for ukrudt . 

 

4. Trailere hvad gør vi med dem? 

Den store trailer bliver sat ud til Nordborgvej i Svenstrup. Den lille bliver kørt til service. 

 

5. Hvad gør vi med gift, da vi ikke må købe det mere? 

Der bliver ikke købt mere gift, der er heller ikke mere gift i afdelingen. 

 

6. Samarbejde i bestyrelsen. 

Punktet blev drøftet. 

 

7. Eventuelt. 

Der var ikke noget. 

 


